
Verksamhetsberättelse 2022-23 
SK Höjden är en bandyförening som bedriver sin 
verksamhet från klubbstugan vid Ruddalens bandybana.

Säsongen 2022-23 har föreningen haft 192 spelande 
ungdomar (varav 131 pojkar och 61 flickor) från U9 till U19 
inklusive flicklag. Vi har även haft 84 seniorspelare (71 
herrar och 13 damer). Dessutom driver vi en skridskoskola 
med 221 inskrivna barn. Vi är 337 medlemmar plus övriga 
anhöriga engagerade i föreningen.

Årets hemmasäsong präglades väldigt hårt av vår nya 
hemmaarena, Ruddalens Ishall. Först kom den normala 
träningsverksamheten och hemmamatcherna igång sent på 
grund av förseningar av byggprojektet och sedan har vi haft 
tillgång betydligt färre istimmar (under säsong) än en normal 
säsong, då rinken i skrinnarhallen varit stängd och 
skrinnarna tävlat och tränat i bandyhallen. Förutom det har 
förutsättningarna varit helt fantastiska. Varje träning har 
kunnat genomföras i förutsägbara förhållanden och allt 
runtikring har fungerat klanderfritt.



Skridskokul har haft runt 200 deltagare.

Vi har denna säsong haft tre herrseniorlag i seriespel. A-
laget har klarat sig utmärkt i division ett och kom etta bland 
de tävlande lagen, med endast ett utvecklingslag före sig. 
Efter detta kvalade vi till Allsvenskan och förlorade sista och 
avgörande matchen med uddamålet. Detta verkar lovande 
inför kommande säsong då vi vill försöka ta klivet upp till 
Allsvenskan.

U-laget kom även de tvåa i sin division 2, efter omöjliga IFK 
Kungälv Allstars med sitt unga lag, vilket pekar på att vi har 
många utvecklingsbara spelare i truppen.

C-laget har spelat div 3 och har en glädjande stor trupp.

Vi har också startat damlagsverksamhet där vi enbart tränat 
denna första säsong.

Följande ungdomslag har deltagit i pool/seriespel. 
U8, F8, U10, U11, F10, F12, U12 Grön, U14 Röd, U14 
Svart, F14, U16, F16 (med Mölndal), U17 Regional, F17 
(med Mölndal) och U19 Regional.

18 spelare fostrade i klubben tar denna säsong klivet från 
junior till senior. 10 pojkar (födda 04) och 8 flickor (födda 05 
och 06).



Vi har varit värdar för ett ungdoms-VM för pojkar 17 och 
pojkar 19. Vårt första evenemang av denna storlek på 
mycket länge, och hela klubben kom samma på ett 
fantastiskt sätt.

Dessutom med-arrangerade vi junior-SM-slutspel för pojkar 
17, flickor 17 och pojkar 19 ihop med distriktet och några 
andra klubbar.

Vi har också stått som arrangörer för tre hemmamatcher för 
IFK Kungälv i Allsvenskan, då dessa matcher spelats på 
Ruddalen.

SK Höjdens ungdomsfond där 2000 kr/år delas ut till två 
ungdomsspelare i U/F13-U/F16 som visat ett stort 
engagemang för bandysporten och SK Höjden. Fonden 
består av medel från Mikael Räftegård och Jerker Ahlqvists 
fond.

Denna säsong har styrelsen beslutat att tilldela priset till 
Matilda Carlberg Larsson och Joakim Östh i F14 respektive 
P14.

Säsongen avslutades i början av mars med Höjdens dag 
där ca 100 spelare i alla åldrar spelade blandade matcher. 
Turneringen ägde rum i Ruddalens ishall och blev en succé. 
Efter detta tränade vi hela april ut i den nya hallen, väldigt 
nytt för oss.

Ekonomin i föreningen är god, och vi har fått några tillskott i 
kassan genom våra arrangemang. Klubben är fortsatt helt 
skuldfri.



Stiftelsen Dunross har fortsatt att ge SK Höjden ett bidrag 
på dryga 20 000 kr. De viktigaste målen för att bidraget från 
Dunross skall fortsätta att delas ut är att ingen toppning sker 
upp till 13 år och ledare skall vara goda förebilder och 
uppträda sportsligt.

SK Höjdens styrelse har under 2022-23 bestått av:
• Ordförande; Svante Adermark
• Sekreterare; Otto von Schwerin
• Kassör; Karin Mellegård
• Övriga ledamöter;

• Karin Carlberg
• Thomas Gehöör
• Peter Jansson
• Maria Krebs
• Josefine Malmer
• Thord Nilsson
• Magnus Tiderman

Styrelsen har haft 12 möten under säsongen samt en 
strategihelg på Spa-hotellet Arken i Göteborg.


